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Vragen van de leden Aasted Madsen-van Stiphout (CDA), Eijsink (PvdA), Kraneveldt (LPF) 
en Vergeer (SP) aan de ministers van Volksgezondheid, Welzijn en Sport en van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over dyslexiebehandeling. (Ingezonden 15 september 2005) 
 
1 
Hebt u kennisgenomen van de reactie op een ingezonden vraag “Brillen bij dyslexie” en het 
artikel “Minister wat wilt u nog meer”? 1)  
 
2 
Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot de vergoeding van 
dyslexiebehandelingen? 
 
3 
Deelt u de mening dat ook bij dyslexiebehandelingen moet worden uitgegaan van 
keuzevrijheid van de patiënt en marktwerking bij de zorgverleners, mits de behandelmethoden  
effectief blijken te zijn? 
 
4 
Bent u bekend met de “Van Gemert therapie”? 
 
5 
Bent u bereid te laten onderzoeken welke resultaten met deze behandelmethode behaald 
worden? 
 
6 
Bent u bereid andere effectieve behandelmethoden ook in aanmerking laten komen voor 
vergoeding? 
 
 
1) Balans belang, 7 september jl. 


